
Z á p i s  č. 17/2018 

ze schůze výboru T.J. Sokol Brno-Řečkovice konané 12.11.2018 
 

Přítomni:  Růžička, Bartoněk, Mašek, Žáková, Mlýnková, Janovská, Dvořáková, Gutová         
Omluveni: Gut, Hamala, Fuchs 
 
Program: 1) Zahájení 
                2) Kontrola úkolů 
                3) Akademie, výstava, pietní akt, divadlo  
                4) Různé 
                5) Závěr 
 
1) Schůzi zahájil starosta br.Růžička 
2)  a)  aktualizace školení PO – br. Růžička 

     b)  urgovat instalaci lezecké sítě – br. Gut + Růžička 
     c)  zajistit nabídku odprodeje 12 ks vyřazených světel – br. Hamala 
     d)  zajistit nabídku na vybavení sprch – br. Hamala 
 
3) br.Bartoněk – informoval výbor, co vše je nutno do zahájení akcí zařídit a co je již zařízeno: 

- vymalovat zádveří s pamětními deskami – pan Zahrádka 
- připravit hák na zavěšení věnce – pan Žák 
- připravit výstavu –ses.Gutová, Ondroušková 
- připravit sál – od 14 hodin, ses.Janovská 
- šatna akademie – ses.Dvořáková 
- obnovit desku s nápisem u pamětní lípy 
- vyvěsit všechny tři prapory (SOKOL+ČR+EU)  
- do průvodu od kostela zajistit praporečníka –ses.Janovská 
- ozvučení předsálí 
- občerstvení 
- pokouší se kontaktovat pana Dobeše (hra na housle) 
- domluvil vystoupení obou farářů 
- během akademie bude mít službu u výstavy, v sobotu odpoledne ses.Žáková 
- dobrovolné vstupné na divadlo 
- šatna divadlo – ses.Mlýnková, Kalinová 

 
4) br.Mašek – členové oddílu krasojízdy odevzdají souhlas se zpracováním a ochranou osobních údajů  

                   v papírové formě  
     - byla projednána a stanovena výše příspěvku (2000,-Kč/rok) ses.Evy Špačkové v oddíle  
       krasojízda  

      ses.Janovská – br.Motyčka žádá o přesun cvičebních hodin oddílu sálová kopaná v sobotu 17.listopadu na 13 
do 15 hodin – výbor souhlasí 

          - potřebné úpravy uklízecí místnosti jsou již provedeny 
                     - členka oddílu jóga Soňa Kocourková se ptá, zda je možno zohlednit, že začne cvičit až od 

prosince,  zohlednění není možné, příspěvky se platí celoročně, od února pololetně 

ses.Gutová – členové Ř 13 odpracovali brigádnické hodiny při úpravě Pekla. Ses.Váňová předá jmenný 
seznam s počtem odpracovaných hodin, ze stanovené výše příspěvků bude odečtena částka 
50,-Kč/odpracovaná hodina s podmínkou, že výše členského příspěvku k zaplacení musí být 
minimálně 200,- Kč 

ses.Mlýnková  - v prodejně ČOS jsou k dispozici DVD ze sletu v Praze 
                            br.Růžička zakoupí až pojede na výbor ČOS 
 
br.Růžička – předá k projednání na ÚMČ studii úprav sokolovny a okolí  

            
5) Schůzi ukončil starosta br.Růžička, další schůze se koná v pondělí 26.listopadu 2018 od 18 hodin  

 

 
Zapsala: Mlýnková 
 
Zápisy ze schůzí výboru T.J. a další informace lze nalézt na www.sokolreckovice.cz 


